

---

### *Michel Gendreau honoré par INFORMS*

---

Le professeur Michel Gendreau a été récemment reçu Fellow par [INFORMS](#): *The Institute for Operations Research and the Management Sciences*, lors de son [congrès annuel](#), qui s'est déroulé à Austin, Texas, du 7 au 10 novembre 2010.

*INFORMS* est la plus grande société professionnelle au monde regroupant des personnes de la communauté scientifique et professionnelle, oeuvrant en recherche opérationnelle. La société rejoint au-delà de 1600 membres et amis dans le monde entier.

Les récipiendaires de ce titre représentent des modèles de carrière exceptionnelle dans le domaine de la recherche opérationnelle. Ils ont su apporter une contribution remarquable et produire des réalisations qui ont fait évoluer la recherche opérationnelle. Par leur dévouement à la profession et envers la société, ils ont mérité ce titre prestigieux.



---

### *Michel Gendreau honoured by INFORMS*

---

Professor Michel Gendreau has been recently inducted Fellow of [INFORMS](#): *The Institute for Operations Research and the Management Sciences*, at its [2010 annual meeting](#) which has been held in Austin, Texas, from November 7-10, 2010.

*INFORMS* is the largest professional society in the world regrouping scientific and professional people working in the field of operations research. This society is counting more than 1600 members and friends all around the world.

*INFORMS* Fellows are examples of outstanding lifetime achievement in operations research. They have demonstrated exceptional accomplishments and made significant contributions to the advancement of operations research. Their service to the profession and to *INFORMS* has culminated in election to the *INFORMS* Fellow Award.

*Ce 25 novembre 2010*